
The illustrations and descriptions herein are applicable to production as of the date of this Technical Data Sheet. Revised 5/06
The manufacturer reserves the right to, and does from time to time, make changes and improvements in designs and dimensions. © 2006 by Bobrick Washroom Equipment, Inc.

Technical Data
B-279
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Typ.

Interior
Hooks (4)

Removable
Vinyl Liner

MATERIALS:
Receptacle — 18-8, Type-304 stainless steel with satin finish. Front and sides are one-piece, 22 gauge (0.8mm); 
back and bottom are one-piece, 26 gauge (0.5mm). All-welded construction. Top edge hemmed and bottom 
has recessed finger grip for safe handling. Equipped with four spot-welded interior hooks for attaching the vinyl 
liner. Capacity: 6.4-gal. (24.2-L).
Liner — Heavy-gauge vinyl with four grommets. Removable for servicing.

OPERATION:
Removable vinyl liner attaches to four interior hooks of waste receptacle. Space between bottom of receptacle 
and floor, when unit is properly mounted on wall, facilitates floor cleaning.

INSTALLATION:
Mount unit on wall with four sheet-metal screws (not furnished) at points indicated by an S. For plaster or dry 
wall construction, provide concealed backing to comply with local building codes, then secure unit with sheet-
metal screws. For other wall surfaces, provide fiber plugs or expansion shields for use with sheet-metal screws, 
or provide 1/8" (3mm) toggle bolts or expansion bolts.

SPECIFICATION:
Surface-mounted waste receptacle shall be Type-304 stainless steel with all-welded construction; exposed 
surfaces shall have satin finish. Front and sides of waste receptacle shall be one-piece, 22 gauge (0.8mm); back 
and bottom shall be one-piece, 26 gauge (0.5mm). Top edge shall be hemmed and bottom of waste receptacle 
shall have recessed finger grip. Waste receptacle shall be equipped with four interior hooks, furnished with a 
removable heavy-gauge vinyl liner, and shall have a minimum capacity of 6.4-gal. (24.2-L).

Surface-Mounted Waste Receptacle shall be Model B-279 of Bobrick Washroom Equipment, Inc., Clifton 
Park, New York; Jackson, Tennessee; Los Angeles, California; Bobrick Washroom Equipment Company, 
Scarborough, Ontario; Bobrick Washroom Equipment Pty. Ltd., Australia; and Bobrick Washroom Equipment 
Limited, United Kingdom.

SURFACE-MOUNTED
WASTE RECEPTACLE
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Die Abbildungen und Beschreibungen in diesem Dokument gelten für die Produktion zum Zeitpunkt der Veröffentlichung dieses technischen Datenblatts. Überarbeitet am 5/06
Der Hersteller behält sich das Recht vor, von Zeit zu Zeit Änderungen und Verbesserungen an Design und Abmessungen vorzunehmen und tut dies auch. ©2006 von Bobrick Washroom Equipment, Inc.

ABFALLBEHÄLTER

MATERIALIEN:
Behälter — Edelstahl CrNi 18/10 (1.4301), matt geschliffen. Vordeseite und Seiten sind aus einem Stück, 
0,8mm (22-gauge) dick, Rückseite und Boden sind aus einem Stück 0,5mm (26-gauge). Rundum geschweißte 
Konstruktion. Die Oberkante ist eingefaßt, die Unterseite besitzt eine Griffmulde. Die Einheit ist mit vier 
Innenclips versehen, die zur Fixierung von Abfallsäcken dienen. Fassungsvermögen: 24,2 Liter (6,4 Gallonen).
Einlage — Robustes Vinyl mit vier Ösen. Entnehmbar zum Entleeren.

BEDIENUNG:
Die Einheit ist mit vier Innenclips versehen, die zur Fixierung von Abfallsäcken dienen. Bei sachgerechter 
Montage des Behälters sorgt der Abstand zwischen Behälterunterseite und Fußboden für eine leichtere 
Fußbodenreiningung. 

INSTALLATION:
Befestigungsmaterial ist nicht im Lieferumfang enthalten und muß den örtlichen Gegebenheiten entsprechend, 
ausgewält werden. Befestigung an den mit “S” gekennzeichneten Positionen.

TECHNISCHE BESCHREIBUNG:
Abfallbehälter aus Edelstahl Chrom-Nickel, 18/10 (1.4301). Rundum geschweißte Konstruktion. Die Außenflähen 
sind matt geschliffen. Vordeseite und Seiten sind aus einem Stück, 0,8mm (22-gauge) dick, Rückseite und Boden 
sind aus einem Stück 0,5mm (26-gauge). Die Oberseite ist gesämt und die Unterseute besutzt eine Griffmulde. 
Die Einheit ist mit vier Innenclips versehen, die zur Fixierung von Abfallsäcken dienen. Fassungsvermögen: 24,2 
Liter (6,4 Gallonen).

Der Abfallbehälter für Aufputzmontage hat die Modellnr. B-279 von Bobrick Washroom Equipment, Inc., 
Clifton Park, New York; Jackson, Tennessee; Los Angeles, California; Bobrick Washroom Equipment Company, 
Scarborough, Ontario; Bobrick Washroom Equipment Pty. Ltd., Australia; und Bobrick Washroom Equipment 
Limited, United Kingdom.


